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Protokoll	vid	styrelsemöte	2022-02-26	via	Zoom
Närvarande Camilla	Ravenna,	ordförande

Maria	Pagmark
Ulrika	Anderberg
Anita	Östby,	sekreterare
Jenny	Holgersson
Brita	Freudenthal

Ej	närvarande Lena	Källman-Larsson

1. Mötet	öppnas

Camilla	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	välkomna

1. Dagordningen

Godkändes.

1. Val	av	justerare

Ulrika	Anderberg	valdes.

1. Rapport	från	ordföranden

Klubbens	50-årsjubileum	blir	det	största	arrangemanget	under	året.		

1. Rapport	från	kassören

Fanns	ingen.

1. Rapport	från	sekreteraren

Samtliga	skickar	foto	och	kort	info	om	sig	själv	Sll	Anita	som	sammanställer	Sll	
SkoTe-NyT.

1. SkoDe-NyD

Nuvarande	redaktören	Peter	HewiT	fortsäTer	siT	uppdrag.	Manusstopp	1	mars.

1. Hemsidan

Beslutades	aT	uppdra	åt	Marita	Björling	aT	mot	ersäTning	löpande	uppdatera	
hemsidan.	

1. LokalkommiDérna
GöteborgskommiTén	fortsäTer	som	förut.	Camilla	kontaktar	Syd	för	aT	höra	



läget	där.

2. Jubileumsutställningen

Beslutades	aT	undersöka	möjligheten	aT	arrangera	en	officiell	utställning	istället	för	en	
inofficiell	vilket	skulle	locka	fler	utställare.	PM	och	informaSon	måste	ut	i	mars.	Priser	
ska	inköpas	och	ev	eT	pris	Sll	alla	som	en	minnesgåva.	En	”to-do	lista”	tas	fram	(Anita).

1. Regler	årets	uppfödare,	årets	valp,	årets	veteran

Camilla	kontaktar	föregående	sekreterare	som	har	regelverket.	Föreslås	aT	det	ska	vara	
minst	10	officiella	utställningar	för	aT	beräkning	av	”årets”	ska	genomföras.

1. Övriga	frågor

Anita	anmäler	Sll	SvTeK	och	SKK	alla	nya	förtroendevalda.	Ordinarie	revisor	Gun-Lis	
Bellham	står	inte	längre	Sll	förfogande.	Camilla	kolla	med	suppleanterna.
Ev	blockeringar	av	medlemmar	på	klubbens	facebook-grupp	tas	bort.	Brita	gör	en	
förteckning	över	vandringspriser.

1. Nästa	möte

Blir	den	30	mars	kl	19.30

1. Avslutning

Camilla	tackade	alla	och	avslutade	mötet.

Vid	protokollet

Anita	Östby

Justeras

Camilla	Ravenna Ulrika	Anderberg


